

終止帳戶通知書 NOTIFICATION FOR CLOSING ACCOUNT

致：聚富證券有限公司 - 交收部

To : Riches Depot Securities Co., Limited - Settlement Department

日期 Date : _____

帳戶號碼 Account No.	客戶姓名 Account Name
客戶主任姓名 AE Name	聯絡號碼 Contact No.

本人 / 吾等擬取消於聚富證券有限公司開設之帳戶，生效日期為 _____年____月____日。
I/We would like to close my/our Account(s) with Riches Depot Securities Co., Limited with effect from _____.

如戶口出現任何透支情況，本人/吾等皆同意悉數繳付該透支賬目及任何與本人/吾等戶口有關之合理費用。

I/We hereby undertake to pay any amount outstanding to you Company for the captioned account should it be discovered that the account balance as of today is in debit balance for any amount owed to you and any charges and costs reasonably incurred in the captioned account.

如戶口有餘額，請開支票後寄給本人/吾等 或存入本人/吾等之銀行戶口*；本人/吾等之銀行戶口資料如下：

Please issue a cheque for any credit balance due to me/us and forward the same to the registered address/deposit it into my/our bank account*; my/our bank account details are as follows:

*刪除不適用者 Delete whichever is inappropriate

銀行名稱 Name of Bank	
帳戶號碼 Bank Account No.	
帳戶名稱 Bank Account Name	

如對以上資料有任何疑問，請致電 _____ 聯絡下列簽署者。

Should you have any queries regarding the above, please do not hesitate to contact the undersigned at _____.

客戶簽署 / 授權簽署及公司印章
Client(s) Signature / Authorized Signature(s) & Company Chop

客戶主任簽署 AE Signature

簽署及印章模式需與開戶文件一致。

Specimen(s) of signature(s) and company chop should be identical to Account Opening Documents.

For Official Use Only 公司專用	A.E.	Input	Check	Approval